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Z á p i s n i c a 

z pokračovania 32. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov,  

ktoré sa konalo dňa 4.2.2022 

prostredníctvom videokonferencie 

___________________________________________________________________________ 

 

Predsedajúci: Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta 

 

Prítomní poslanci mestského zastupiteľstva: 23 poslancov 

 

Neprítomní poslanci mestského zastupiteľstva: 

Mgr. Pavol Neupauer, Zuzana Tkáčová, Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA; Mgr. Jaroslava 

Kutajová, JUDr. Martin Eštočák, Mgr. Emil Chlapeček, Lukáš Anderko, MUDr. Daniela 

Mrouahová 

 

Prítomní zamestnanci mesta: 

Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta  

Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove 

Mgr. Richard Korpáš, vedúci Kancelárie primátora mesta 

Ing. Daniela Dzubajová, v zastúpení vedúcej Kancelárie prednostu MsÚ 

Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ 

Mgr. Vladimír Tomek, hovorca mesta 

JUDr. Valéria Krenická, právnička Kancelárie prednostu MsÚ 

Iveta Fecková, odborná referentka Kancelárie prednostu MsÚ  

Mgr. Svetlana Bučková, odborná referentka Kancelárie prednostu MsÚ 

 

Za mestskú príspevkovú organizáciu a obchodné spoločnosti: 

MSc. Barbora Rusiňáková, riaditeľka PKO Prešov 

Ing.  Martin Kolesár, konateľ Správy a údržby komunikácií mesta Prešov, s. r. o. 

Ing. Milan Toth, výkonný riaditeľ Technických služieb mesta Prešov, a. s. 

Ing. Martin Jaš, výkonný riaditeľ Dopravného podniku mesta Prešov, a. s. 
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R O K O V A N I E 

__________________________________ 

 

 Pokračovanie 32. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta  Prešov otvorila a viedla  

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta. Privítala všetkých prítomných.  

 

Za zapisovateľku bola predsedajúcou určená zamestnankyňa mesta Iveta Fecková. 

 

Za overovateľov zápisnice a uznesení boli predsedajúcou určení títo poslanci MsZ: 

Ing. Lenka Kohániová 

PaedDr. Miroslav Benko, MBA 

 

 PREZENTÁCIA – 18 poslancov   

 

Predsedajúca oznámila, že z 31 poslancov je prítomných 18, čím skonštatovala, že  

pokračovanie 32. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta  Prešov je uznášaniaschopné.  

 

 Predsedajúca oznámila, že rokovanie mestského zastupiteľstva bude prebiehať podľa 

programu, ktorý bol schválený na 32. zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Prešov dňa 

2.2.2022. Upozornila, že schválený program už nie je možne počas rokovania meniť ani dopĺňať.  

 

V súlade s programom zasadnutia už bola zriadená návrhová komisia mestského 

zastupiteľstva. Predsedajúca pripomenula, že na základe návrhov predsedov poslaneckých klubov 

boli zvolení títo členovia návrhovej komisie:  

 

Za Poslanecký klub OĽANO a nezávislí:  

1. Ing. Martin Kovalčík 

2. Ing. Lenka Kohániová 
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Za Poslanecký klub SMER-SD, MOST-HÍD a nezávislí poslanci:   

1. Ing. Juraj Hudáč 

2. PaedDr. Miroslav Benko, MBA 

Za Poslanecký klub KDH, NOVA a nezávislí: 

1.  RNDr. Zuzana Bednárová, PhD. 

 

  Program pokračovania 32. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov bol na 

základe predchádzajúceho hlasovania schválený takto:  

12. Návrh na schválenie majetkových prevodov ako prípadov hodných osobitného zreteľa. 

Predkladá: Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ  

12.01. Návrh na schválenie MP ako PHOZ – predaj – Ul. Zimná.  

Predkladá: Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ  

12.02. Návrh na schválenie MP ako PHOZ – dlhodobý prenájom pozemku – Borkút.  

Predkladá: Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ  

12.03. Návrh na schválenie MP ako PHOZ – dlhodobý prenájom pozemku – Ul. Prostějovská  

(1. FC TATRAN).  

Predkladá: Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ  

13. Návrhy na podanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok. 

Predkladá: Ing. Magdaléna Artimová, vedúca odboru riadenia projektov  

18. Poslanecké návrhy 

18.01 Poslanecký návrh RNDr. Zuzany Bednárovej, PhD., k výzve na predloženie žiadosti  

o nenávratný finančný príspevok v rámci projektu „Zvýšenie kapacity triedeného zberu, 

zavedením zberu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu na území mesta Prešov“. 

Predkladá: RNDr. Zuzana Bednárová, PhD., poslankyňa Mestského zastupiteľstva mesta Prešov 

14. Rôzne. 

14.01 Návrh na schválenie financovania projektu „Obnova a výstavba miestnych komunikácií  

v meste Prešov – cesty, chodníky, parkoviská“. 

Predkladá: Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ  

15. Interpelácie. 

17. Záver. 
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12. Návrh na schválenie majetkových prevodov ako prípadov hodných osobitného zreteľa. 

_______________________________________________________________________________ 

Predkladá:  

Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ  

Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice. 

 

  Predsedajúca uviedla, že rozprava k tomuto bodu bola ukončená. Nasledovalo hlasovanie. 

O jednotlivých majetkových prevodoch sa hlasovalo osobitne, každý prevod bude mať vlastné 

uznesenie. 

 

 Hlasovanie o majetkovom prevode pod poradovým číslom 12.01 Návrh na schválenie MP 

ako PHOZ – predaj – Ul. Zimná tak, ako je predložené v písomnom materiáli. 

PREZENTÁCIA – 19 poslancov 

HLASOVANIE č. 34:  za: 17                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 2 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 

RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

Ing. Richard 

Drutarovský 

Mgr. Michal Džupin 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader Ing. Lenka 

Kohániová 

Ing. Marta 

Kollárová, PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin 

Kovalčík 

Mgr. Peter Krajňák 

PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha    

 

Nehlasovali: 

Ing. Renáta 

Fedorčíková 

   

 

 

Hlasovanie  poslancov vo videokonferencii ZOOM: 

PaedDr. Slávka Čorejová  – NEHLASOVALA 

 

Hlasovanie č. 34 bolo vyhlásené za neplatné. 
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 Hlasovanie o majetkovom prevode pod poradovým číslom 12.01 Návrh na schválenie MP 

ako PHOZ – predaj – Ul. Zimná tak, ako je predložené v písomnom materiáli. 

PREZENTÁCIA – 19 poslancov 

HLASOVANIE č. 35:  za: 18                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 1 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák 

Ing. Richard 

Drutarovský 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč 

Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha   

 

Nehlasovali: 
Ing. Ľudovít Malaga    

 

Mestské zastupiteľstvo uznesenie neprijalo. 

 

 Hlasovanie o majetkovom prevode pod poradovým číslom 12.02 Návrh na schválenie MP 

ako PHOZ – dlhodobý prenájom pozemku – Borkút tak, ako je predložené v písomnom materiáli. 

PREZENTÁCIA – 20 poslancov 

HLASOVANIE č. 36:  za: 18                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 2 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
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Za: 
RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Rudolf 

Dupkala, PhD., 

MBA, DBA 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč 

Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha   

 

Nehlasovali: 
PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

Ing. Ľudovít Malaga   

 

 

Mestské zastupiteľstvo uznesenie neprijalo. 

 

 Hlasovanie o majetkovom prevode pod poradovým číslom 12.03  Návrh na schválenie MP 

ako PHOZ – dlhodobý prenájom pozemku – Ul. Prostějovská (1. FC TATRAN) tak, ako je 

predložené v písomnom materiáli. 

PREZENTÁCIA – 20 poslancov 

HLASOVANIE č. 37:  za: 17                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 3 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

Ing. Jozef Demčák Mgr. Michal Džupin 

Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader 

Ing. Lenka Kohániová Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík 

PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha    

 

Nehlasovali: 
PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Rudolf 

Dupkala, PhD., 

MBA, DBA 
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Mestské zastupiteľstvo uznesenie neprijalo. 

 

13. Návrhy na podanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok. 

_______________________________________________________________________________ 

Predkladá:  

Ing. Magdaléna Artimová, vedúca odboru riadenia projektov MsÚ  

Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice. 

 

  Materiál predložil  Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove, ktorý 

uviedol – „Predkladám návrhy na podanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok, ktoré sú 

v súlade s dvomi výzvami, prvá výzva je výzva Fondu na podporu športu, druhá výzva je na 

podporu zelenej infraštruktúry. V rámci prvej výzvy na podporu športu je pripravená projektová 

dokumentácia, pripravený projekt Zimný štadión Prešov, stavebné úpravy. Tu chcem uviesť jednu 

skutočnosť, že v čase keď bol tento materiál predložený na mestskej rade, mali sme pripravenú 

projektovú dokumentáciu na časť tohto projektu a to bolo zateplenie, fasáda budovy a práce s tým 

súvisiace. Nemali sme istotu, či bude doložená projektová dokumentácia na odvlhčenie 

vnútorného priestoru zimného štadióna a na odsávanie a vzduchotechniku pre šatne a priľahlé 

priestory. Keďže sa podarilo túto projektovú dokumentáciu získať v čase, keď sme boli schopní 

podať túto žiadosť, do 31.1., tým pádom si dovolím uviesť skutočnosť, že došlo k navýšeniu 

celkovej časti rozpočtu oproti tomu, čo bolo v mestskej rade  predložené, na čiastku ako je 

predložené v materiáli, čiže z toho vyplýva spolufinancovanie v objeme 741 761 €, čo predstavuje 

40 %, tak sú nastavené pravidlá tejto výzvy. A druhá výzva na podporu zelenej infraštruktúry, tu 

sú dva projekty a to Záhrada umenia, Kmeťovo stromoradie Prešov a Lesík delostrelcov, tak ako 

je predložené v materiáli. V tomto projekte pokiaľ ide  o Záhradu umenia, Kmeťovo stromoradie, 

realizovali sme aktualizáciu ceny projektu a z toho vyplynulo to, že cena projektu zodpovedá tomu, 

že do výšky spolufinancovania mesta Prešov dôjde k navýšeniu o 15 760 €, čiže z pôvodných 

153 000 na teraz vykázaných 169 352 €. Pokiaľ ide o Lesík delostrelcov tam sa parametre 

nemenia.“ 
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V rozprave vystúpili – Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ –  

Ing. František Oľha, Ing. Richard Drutarovský, Ing. Ľudovít Malaga, PaedDr. Miroslav Benko, 

MBA; Ing. Martin Lukáč. 

 

 Hlasovanie o prvom návrhu na uznesenie tak, ako bolo predložené v písomnom materiáli 

„ZIMNÝ ŠTADIÓN V PREŠOVE – STAVEBNÉ ÚPRAVY“. 

PREZENTÁCIA – 20 poslancov 

HLASOVANIE č. 38:  za: 19                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 1 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák 

Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Rudolf 

Dupkala, PhD., 

MBA, DBA 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová 

Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha  

 

Nehlasovali: 
Ing. Ľudovít Malaga    

 

 

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie 

                                    číslo: 727/2022 

 

Hlasovanie o druhom návrhu na uznesenie tak, ako bolo predložené v písomnom materiáli 

„ZÁHRADA UMENIA, KMEŤOVO STROMORADIE PREŠOV“ (so zmenou v bode 3. 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

169 352,60 € s DPH). 

PREZENTÁCIA – 20 poslancov 
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HLASOVANIE č. 39:  za: 20                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 0 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák 

Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Rudolf 

Dupkala, PhD., 

MBA, DBA 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová 

Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha 

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie 

                                    číslo: 728/2022 

 

Hlasovanie o treťom návrhu na uznesenie tak, ako bolo predložené v písomnom materiáli 

„LESÍK DELOSTRELCOV“. 

PREZENTÁCIA – 20 poslancov 

HLASOVANIE č. 40:  za: 20                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 0 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák 

Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Rudolf 

Dupkala, PhD., 

MBA, DBA 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová 

Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha 
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Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie 

                                    číslo: 729/2022 

 

 

18. Poslanecké návrhy 

 

18.01 Poslanecký návrh RNDr. Zuzany Bednárovej, PhD. k výzve na predloženie žiadosti  

o nenávratný finančný príspevok v rámci projektu „Zvýšenie kapacity triedeného zberu, 

zavedením zberu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu na území mesta Prešov“ 

_______________________________________________________________________________ 

Predkladá:  

RNDr. Zuzana Bednárová, PhD., poslankyňa mestského zastupiteľstva 

Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice. 

 

  Materiál predložila RNDr. Zuzana Bednárová, PhD., poslankyňa mestského zastupiteľstva, 

ktorá  uviedla – „Ja by som to chcela uviesť len krátko, nakoľko dôvod, že to predkladám ja, je 

taký, že z časového hľadiska už nebolo možné, aby to predložil úrad v rámci štandardného 

postupu, keďže do poslednej chvíle technické služby a príslušný odbor na meste komunikovali, čo 

zahrnúť, čo nezahrnúť do projektu, tak ma požiadali, aby som to urobila z pozície poslankyne,  

a keďže my tu možnosť máme aj takto na dosť poslednú chvíľu a myslím si, že fundovanejšie by 

bolo, aby viac informácií ku tomuto predložil či už pán riaditeľ technických služieb alebo  niekto 

z úradu, kto sa venuje tejto problematike.“ 

  

Ing. Milan Toth, výkonný riaditeľ Technických služieb mesta Prešov, a. s. – „Ministerstvo 

životného prostredia ako riadiaci orgán pre Operačný program Kvalita životného prostredia 

zverejnilo výzvu č. 72 koncom minulého roka v novembri a tá výzva je na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok zameraný na triedený zber komunálnych odpadov, zvýšenie 

miery zhodnocovania odpadov so zameraním na ich prípravu na opätovné použitie  

a recykláciu a podpora predchádzania vzniku odpadov. Spolufinancovanie vo výške 5 % je 

realizované v súlade s pravidlami stanovenými EŠIF, pričom najbližšie hodnotiace kolo je 

15.3.2022 a v rámci tejto výzvy sme ako právnická osoba oprávnená na podnikanie v zmysle  

Obchodného zákonníka a sme v 100 % vlastníctve mesta Prešov, takže sme oprávneným 
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žiadateľom na podanie žiadosti o takýto príspevok. V rámci projektu navrhujeme zakúpenie 

zberových vozidiel na zvoz biologicky rozložiteľných odpadov, umývačku zberných nádob 

a zhruba 34 000 košíkov pre vybavenie každej jednej domácnosti v meste Prešov. Predpokladaný 

náklad projektu je bez DPH na úrovni zhruba 585 000 €, z čoho teda 5 % spolufinancovanie 

predstavuje necelých 30 000 €, ktoré by spoločnosť technické služby prefinancovala z vlastných 

zdrojov, celé je to bez nejakej záťaže mestského rozpočtu a financií. Chcem doplniť to, čo 

povedala pani poslankyňa Bednárová, že chcem Vás poprosiť o pochopenie, že to dávame cez 

poslanecký návrh, ale vzhľadom na to, že výzva vyšla koncom roka a my by sme chceli stihnúť ten 

marcový termín, chvíľu trvala aj konzultácia, vyjasňovania, ako by sme ten koncept pripravili, 

takže preto je to dnes cez poslanecký návrh, ale verím, že to nie je problém, keďže takto môže 

mesto Prešov nepriamo získať cez 700 000 €. Len pre úplnosť uvediem, že de facto časť tej 

techniky my máme už schválenú inými uzneseniami, ale z pohľadu nejakej komplexnosti celého 

projektu a právnej istoty, zvýšenia šancí na získanie toho príspevku sme sa rozhodli dať schváliť 

komplet podanie žiadosti vo forme, ako ju máte v návrhu na uznesenie.“ 

 

V rozprave vystúpili – Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ –  

Ing. František Oľha, Ing. Richard Drutarovský, PaedDr. Miroslav Benko, MBA, Ing. Ľudovít 

Malaga a Ing. Milan Toth, výkonný riaditeľ TSmP, a. s. 

 

  Hlasovanie o návrhu PaedDr. Miroslava Benka, MBA, poslanca mestského zastupiteľstva 

– „Predložené uznesenie doplniť o časť žiada primátorku mesta predložiť vecný a časový 

harmonogram zavedenia zberu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu na území mesta 

Prešov od 1.1.2023. Termín: zasadnutie mestského zastupiteľstva v mesiaci jún 2022“ 

PREZENTÁCIA – 21 poslancov 

HLASOVANIE č. 41:  za: 21                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 0 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
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Za: 
PhDr. Marcela 

Antolová 

RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Rudolf 

Dupkala, PhD., 

MBA, DBA 

Mgr. Michal Džupin 

Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader 

Ing. Lenka Kohániová Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík 

PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha    

 

 

Návrh prijatý. 

 

 Hlasovanie o  návrhu na uznesenie tak, ako bolo predložené v písomnom materiáli spolu 

s doplnením PaedDr. Miroslava Benka, MBA, poslanca mestského zastupiteľstva. 

PREZENTÁCIA – 21 poslancov 

HLASOVANIE č. 42:  za: 21                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 0 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
PhDr. Marcela 

Antolová 

RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Rudolf 

Dupkala, PhD., 

MBA, DBA 

Mgr. Michal Džupin 

Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Igor Kivader 

Ing. Lenka Kohániová Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík 

PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha    
 

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie 

                                    číslo: 730/2022 
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14. Rôzne 

 

14.01 Návrh na schválenie financovania projektu „Obnova a výstavba miestnych 

komunikácií v meste Prešov – cesty, chodníky, parkoviská“ 

_______________________________________________________________________________ 

Predkladá:  

Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ 

Materiál tvorí písomnú prílohu zápisnice. 

 

  Materiál predložil  Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského úradu v Prešove, ktorý 

uviedol – „Dovoľte mi odprezentovať filozofiu tohto materiálu a samozrejme bol predložený aj 

návrh uznesenia, čiže v snahe hľadať riešenie pri aktuálnom deficite v príjmoch, nakoľko je 

v záujme aj Vás poslancov, ale aj mesta, aby sa riešili nielen havarijné stavy na komunikáciách, 

chodníkoch, ale aj iné aktivity súvisiace možno s eurofondovými projektmi. Nebol priestor na to, 

aby sme všetky tie požiadavky vykryli z aktuálnych príjmov, realizovali sme prieskum trhu 

a možnosti financovania z externých zdrojov. Je k dispozícii určitý mechanizmus, ktorý bol tu aj 

prezentovaný v tomto materiáli a radi by sme ho aplikovali v praxi, samozrejme preverujeme ešte 

priebežne, lebo týmto systémom financujú opravy ciest rôzne mestá, rôzne obce. V každom prípade 

musíme mať istotu, že prípadný záväzok z tohto projektu, či padá do dlhovej služby alebo nie, lebo 

navýšenie dlhovej služby si dovoliť nemôžeme a keďže sú obce, ktoré to účtujú dlhovej službe, 

ale sú aj obce a mestá, ktoré to účtujú bez zaťaženia dlhu mesta a zároveň, aby sme predišli tomu, 

že tu budem mať definitívne stanovisko od príslušných inštitúcií, aby sme nestrácali čas, lebo ak 

ďalšie zastupiteľstvo bude v apríli a nasleduje proces potom prípravy verejného obstarávania, 

samotné verejné obstarávanie, tak by sme stratili dosť veľa času na to, že by sa dal ten objem 

realizovať v tomto roku, preto predkladáme tento materiál teraz. Ten samotný materiál rieši to, že 

by sme z cudzích zdrojov vedeli zrealizovať opravy ciest a chodníkov v tomto kalendárnom roku 

zhruba do 3 000 000 € a celkový objem ak by bol tých 5 500 000 €, ak to schválite, tak zvyšné 

prostriedky by boli využité na ďalšie aktivity a opravy presne na ten istý účel, čiže opravy ciest 

a chodníkov v budúcom roku. Je tam popísaný aj spôsob aký navrhujeme, aby sa splácali 

jednotlivé faktúry vyplývajúce z tohto projektu, takže asi takto k tej filozofii, ale zdôrazniť zámer, 

ten projekt je očakávaním mesta, že nebude zvyšovať dlh mesta ako taký. Pokiaľ ide o jednotlivé 

akcie, ktoré boli zaradené do toho projektu v tej tabuľkovej časti, ako aj zo samotného názvu 
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materiálu vyplýva, ide o obnovu miestnych komunikácií, chodníkov a parkovísk. Z tých 

požiadaviek, ktoré jednotlivé mestské časti predložili sme vybrali tie aktivity, alebo tie položky, 

ktoré súvisia práve s opravou ciest a chodníkov. Z celkového objemu zhruba 200 000 nám ešte 

vošlo do údržby, čiže nie všetky sú kryté v tomto projekte, 200 000 je ešte v údržbe v rámci 

rozpočtu mesta a tie zvyšné aktivity položkovite sú uvedené v tomto projekte + tie položky, ktoré 

som už povedal, nakoľko myslím, že už sme úspešní, alebo očakávame v krátkej dobe to, že budú 

tie externé zdroje, či už na cyklochodník Ulica 17. novembra, ale aj ďalšie eurofondové akcie 

a s tým súvisia aj opravy a rekonštrukcie miestnych ciest a chodníkov a aby sme ich súbežne 

s cyklochodníkmi dali do takého stavu, nech už je celé teleso na požadovanej úrovni, čiže radi by 

sme využili tento projekt aj na tento účel. Čiže toto je asi skladba tých aktivít, ktoré sú zahrnuté do 

tohto návrhu. Zhruba asi toľko na uvedenie tohto materiálu, samozrejme, ak budú ďalšie otázky 

som pripravený odpovedať.“ 

 

V rozprave vystúpili – Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ –  

PaedDr. Miroslav Benko, MBA; PhDr. Rudolf Dupkala, PhD., MBA, DBA; Ing. Rastislav 

Mochnacký, Ing. Ľudovít Malaga, PhDr. Marcela Antolová, Ing. Jozef Demčák, Ing. František 

Oľha, Ing. Marta Kollárová, PhD.; Ing. Richard Drutarovský, Ing. Renáta Fedorčíková,  

PhDr. Janette Langová, Ing. Martin Lukáč, JUDr. Martin Eštočák, Mgr. Peter Krajňák  

a Ing. Alexander Ernst, PhD., hlavný kontrolór mesta, Ing. Ferdinand Exner, prednosta Mestského 

úradu v Prešove, Ing. Radko Lapoš, MBA, vedúci odboru financií a mestského majetku MsÚ. 

 

  Hlasovanie o návrhu Ing. Jozefa Demčáka, poslanca mestského zastupiteľstva – „Mestské 

zastupiteľstvo mesta Prešov sťahuje materiál Návrh na schválenie financovania projektu „Obnova 

a výstavba miestnych komunikácií v meste Prešov – cesty, chodníky, parkoviská“ z rokovania; 

a žiada materiál dopracovať a opätovne predložiť na rokovanie.“ 

PREZENTÁCIA – 22 poslancov 

HLASOVANIE č. 43:  za: 16                     proti: 0                                           zdržalo sa: 4 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 2 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
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Za: 
PhDr. Marcela 

Antolová 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Jozef Demčák 

Mgr. Michal Džupin JUDr. Martin Eštočák JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč 

Mgr. Emil Chlapeček Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík Mgr. Peter Krajňák Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga 

 

Zdržali sa: 
Ing. Renáta 

Fedorčíková 

Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha 

 

Nehlasovali: 
Ing. Richard 

Drutarovský 

PhDr. Janette 

Langová, MBA 

  

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie 

                                    číslo: 731/2022 

 

15. Interpelácie. 

_______________________________________________________________________________ 

V rozprave vystúpili – Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta, poslanci MsZ –  

Ing. Juraj Hudáč, Ing. Richard Drutarovský, Ing. Jozef Demčák, PaedDr. Slávka Čorejová, 

PaedDr. Miroslav Benko, MBA, Ing. Martin Lukáč, Ing. František Oľha, Ing. Ľudovít Malaga, 

Mgr. Peter Krajňák a JUDr. Valéria Krenická, gestorka referátu VS a VO MsÚ. 

 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „Poprosím teraz pani Dr. Krenickú, ak ju 

máme k dispozícii, aby zodpovedala k hlasovaniu pri bode číslo 12.“ 

 

JUDr. Valéria Krenická, gestorka referátu VO a VS MsÚ – „Ustanovenie rokovacieho 

poriadku, ktoré vylučuje opätovné hlasovanie máme jediné, je to článok 15 odsek 17, ktorý hovorí, 

že prijaté uznesenie mestského zastupiteľstva sa môže zmeniť, doplňať alebo zrušiť novým 

hlasovaním najskôr na najbližšom rokovaní mestského zastupiteľstva. Toto však nie je tento 

prípad, pretože sme neprijali uznesenie, čiže nevyhodnocujeme otázku, či môžeme opätovne 
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prijímať uznesenie, vyhodnocujeme otázku, či môžeme opätovne hlasovať pri technických 

problémoch, čo môžeme, myslím, že aj v stredu sa to viackrát stalo a ďalšou otázkou vlastne je, že 

či tie technické problémy naozaj boli, tu vnímam nejaký nekonsenzus, pretože informatici tvrdia, 

že teda neboli a pani poslankyňa tvrdí že boli, takže v záujme zachovania právnej istoty by som 

odporúčala využiť článok 24, ktorý hovorí o vzťahoch, ktoré nie sú upravené týmto rokovacím 

poriadkom, rozhoduje ad hoc mestské zastupiteľstvo na základe návrhu predsedajúceho 

trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov mestského zastupiteľstva. To znamená, ak sa pani 

primátorka stotožní dať návrh o možnosti hlasovať opätovne a 3/5 väčšina prítomných poslancov 

to príjme, tak v tomto prípade by to možné bolo.“ 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „Takže, ak rozumiem tomu správne, ak teraz 

opätovne by som dala hlasovať o bodoch 12.01, 12.02 a 12.03, ale predtým by sme si odhlasovali, 

teda všetci 3/5, že môžeme o nich ešte raz hlasovať, keďže sme o nich neprijali uznesenie, tak by 

sme to mohli zopakovať a bolo by to nespochybniteľné.“ 

 

JUDr. Valéria Krenická, gestorka referátu VS a VO MsÚ – „Áno, 3/5 prítomných.“ 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „Dobre, ďakujem. Takže dávam tento návrh, 

ako predsedajúca tohto mestského zastupiteľstva, aby sme, teraz rozmýšľam, ako to naformulovať, 

aby sme mohli opätovne hlasovať o bodoch 12.01, 12.02 a 12.03. Samozrejme samostatne 

o každom z týchto bodov. Ale prosím teraz budeme hlasovať o tomto procedurálnom návrhu, 

potrebné sú, ako povedala pani doktorka, 3/5 prítomných, aby sme vôbec mohli otvoriť takéto 

hlasovanie.“ 

PREZENTÁCIA – 19 poslancov 

HLASOVANIE č. 44:  za: 18                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 1 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
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Za: 
PhDr. Marcela 

Antolová 

RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč 

Mgr. Emil Chlapeček Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík Mgr. Peter Krajňák PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč 

Ing. Ľudovít Malaga Ing. František Oľha   

 

Nehlasovali: 
Ing. Richard 

Drutarovský 

   

 

Návrh prijatý. 

 

 Hlasovanie o majetkovom prevode pod poradovým číslom 12.01 Návrh na schválenie MP 

ako PHOZ – predaj – Ul. Zimná tak, ako je predložené v písomnom materiáli. 

PREZENTÁCIA – 21 poslancov 

HLASOVANIE č. 45:  za: 21                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 0 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
PhDr. Marcela 

Antolová 

RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka 

Čorejová 

Ing. Richard 

Drutarovský 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Mgr. Emil Chlapeček Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová 

Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík Mgr. Peter Krajňák 

PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha    

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie 

                                    číslo: 732/2022 
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 Hlasovanie o majetkovom prevode pod poradovým číslom 12.02 Návrh na schválenie MP 

ako PHOZ – dlhodobý prenájom pozemku – Borkút tak, ako je predložené v písomnom materiáli. 

PREZENTÁCIA – 20 poslancov 

HLASOVANIE č. 46:  za: 18                     proti: 0                                           zdržalo sa: 2 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 0 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 
PhDr. Marcela 

Antolová 

RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

PaedDr. Slávka Čorejová 

Mgr. Michal Džupin Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč 

Mgr. Emil Chlapeček Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová Ing. Marta Kollárová, PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč 

Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha   

 

Zdržali sa: 
Mgr. Peter Krajňák Ing. Ľudovít Malaga   

 

 

Mestské zastupiteľstvo uznesenie neprijalo. 

  

 Hlasovanie o majetkovom prevode pod poradovým číslom 12.03  Návrh na schválenie MP 

ako PHOZ – dlhodobý prenájom pozemku – Ul. Prostejovská (1. FC TATRAN) tak, ako je 

predložené v písomnom materiáli. 

PREZENTÁCIA – 20 poslancov 

HLASOVANIE č. 47:  za: 20                     proti: 0                                           zdržalo sa: 0 

                                                                                                                                     nehlasovalo: 0 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
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Za: 
PhDr. Marcela 

Antolová 

RNDr. Zuzana 

Bednárová, PhD. 

PaedDr. Miroslav 

Benko, MBA 

Mgr. Michal Džupin 

Ing. Renáta 

Fedorčíková 

JUDr. Vladimír 

Feľbaba 

Ing. Juraj Hudáč Mgr. Emil Chlapeček 

Igor Kivader Ing. Lenka Kohániová Ing. Marta Kollárová, 

PhD. 

PhDr. Mikuláš 

Komanický 

Ing. Martin Kovalčík Mgr. Peter Krajňák PhDr. Janette 

Langová, MBA 

Ing. Martin Lukáč 

Ing. Ľudovít Malaga Ing. Rastislav 

Mochnacký 

Ing. František Oľha  

 

Hlasovanie  poslancov vo videokonferencii ZOOM: 

Ing. Richard Drutarovský  – ZA 

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie 

                                    číslo: 733/2022 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „Hlasovalo 19 poslancov, 19 poslancov 

hlasovalo ZA, pán poslanec Drutarovský píše, že nemohol hlasovať, teda ho prosím v zmysle 

rokovacieho poriadku, aby sa vyjadril, ako hlasuje.“ 

 

Ing. Richard Drutarovský, poslanec mestského zastupiteľstva – „Nahrávam si to na mobil, 

aby ste teda vedeli, ako mi to tu nefunguje, čiže za všetky hlasovania som chcel hlasovať ZA, ale 

by som bol naozaj rád, aby sa niečo technicky opravilo pre budúcnosť, už teraz končíme, čiže 

neviem, či mám povedať pre všetky, že hlasujem ZA jednotlivo, ale viete to vyložiť, že za všetky tri 

hlasovania hlasujem ZA, je to dúfam zrozumiteľné.“ 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „Áno, takže pri tomto je to zrozumiteľné, to 

znamená 20 prezentovaných, 20 hlasovalo ZA, ale teraz rozmýšľam, či viem ešte opraviť, pani  

Dr. Krenická v predošlých bodoch, keďže pán poslanec hovorí, že nemohol hlasovať aj 

v predošlých dvoch bodoch, to som si nevšimla, všimla som si to až tento tretí bod.“ 
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Ing. Richard Drutarovský, poslanec mestského zastupiteľstva – „Pani primátorka, pri 

prvom som sa síce zaprezentoval, mal som pocit, že ste čítali, ale ja som už vtedy nevidel tabuľu, 

takže pri prvom je možné, že tam ten môj hlas bude, ale to už mi to vtedy vypadlo.“ 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „Pri prvom 21 prítomných, 21 hlasovalo ZA, 

pri druhom už bolo len 20, ale pán poslanec, ste boli zaprezentovaný pri druhom hlasovaní, 

nezaprezentovaní boli pani poslankyňa Andraščíková a pán poslanec Dupkala a nehlasoval pán 

poslanec Krajňák a pán poslanec Malaga, takže počty mi tu sedia: 20 zaprezentovaných – 18 ZA, 

2 SA ZDRŽALI, čiže beriem, že asi tie dve hlasovania neviem opraviť, takže tretie hlasovanie je 

upravené 20 prezentovaných, 20 hlasovalo ZA.“ 

 

Ing. Richard Drutarovský, poslanec mestského zastupiteľstva – „To nič, ja som povedal, že 

pri všetkých som hlasoval ZA, čo ste vy videli neviem, ja som už tu nevidel nič.“ 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „Ja som videla, lebo pri prvom som si to 

nepísala, ale  21 prezentovaných, 21 hlasovalo, pri druhom bolo prezentovaných 20, ale v rámci 

nezaprezentovaných bola nezaprezentovaná pani poslankyňa Andraščíková a pán poslanec 

Dupkala a nehlasovali pán poslanec Malaga a pán poslanec Krajňák.“ 

 

Ing. Richard Drutarovský, poslanec mestského zastupiteľstva – „OK, tak pre záznam, mne 

sa stalo naozaj to, že ešte mi dovolil sa zaprezentovať a potom mi obrazovka zošedla, čiže mohol 

som byť zaprezentovaný.“ 

 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta – „V každom prípade za všetky uznesenia by ste 

hlasovali ZA a podľa toho, aký vyjde záznam hlasovania, tak budeme vedieť, že či ten Váš hlas 

tam ešte prirátame alebo nie.“ 
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17. Záver. 

_______________________________________________________________________________ 

Ing. Andrea Turčanová, primátorka mesta o 16.05 hod. – „Týmto bol program  

32. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov vyčerpaný. Ďakujem všetkým za účasť 

a vyhlasujem 32. zasadnutie mestského zastupiteľstva za ukončené.“ 

 

Zápisnica z 32. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Prešov je spracovaná na 

základe zvukového záznamu, ktorý je archivovaný na Mestskom úrade v Prešove. 
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